



*WEMUN All-Star
Invitational Conference
China 2021*

出行手册

Ready-to-go Guide

欢迎!
Welcome!

WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021!
May 2-4, 2021



立场文件

POSITION PAPER

请注意，无论您在哪个委员会，您都需要撰写立场文件。
中英文委请分别用对应的语言撰写立场文件，并在会议之前打印在 A4 纸上。
立场文件需要在会议第一个分组会议正式开始前递交至委员会主席团。

请注意：组委会不提供打印立场文件的服务。

Please note that all delegates need to write position paper.
Please write position paper in corresponding languages and print them on A4 paper before the conference.
Please submit your position paper to your director before committee session 1.

Delegate Service Center doesn't provide services for printing position paper.

Position Paper Requirements:

- Times New Roman 12-point font
- Single space with one-inch margins
- One page (not including citations)
- Work Cited (MLA or footnotes)
- Header:
 - o Committee
 - o Representative
 - o Name
 - o School
- Sections:
 - o Current Situation
 - o Country / Representative Stance
 - o Proposed Solutions



会议日程

CONFERENCE SCHEDULE

May 2nd, 2021 - Sunday

08:00 - 09:30	Registration at Novotel Shanghai Hongqiao 会议注册
10:00 - 12:00	Opening Ceremony in Committees/ Committee Session 1 开幕式/分组会议 1
12:00 - 14:00	Lunch and Break 午餐
14:00 - 17:30	Committee Session 2 分组会议 2
17:30 - 19:30	Dinner and Break 晚餐
19:30 - 22:00	Committee Session 3 分组会议 3
Since 22:00	Campus Curfew 宵禁

May 3rd, 2021 - Monday

09:30 - 12:00	Committee Session 4 分组会议 4
12:00 - 14:00	Lunch and Break 午餐
14:00 - 17:30	Committee Session 5 分组会议 5
Since 21:00	Campus Curfew 宵禁

May 4th, 2021 - Tuesday

09:00 - 11:30	Committee Session 6 分组会议 6
11:30 - 12:00	Closing Ceremony & Awarding Presentation in Committees 闭幕式&颁奖仪式
Since 12:00	Delegate See-off 代表返程



注册流程

CONFERENCE REGISTRATION

会议注册时间:

The time of the conference registration:

2021年5月2日(周日) 08:00 - 09:30, 上海建滔诺富特酒店 1层大堂
08:00 - 09:30 on May 2nd, 2021, at the lobby of Novotel Shanghai Hongqiao

为了确保会议注册顺利快速, 请代表及领队提前做好:

To make sure a greater registration procedure, please prepare the following items upon arrival,

1. 已经签好名的免责声明 Signed Liability Forms
 2. 身份证/护照 Citizen ID/Passport
- * 如代表无身份证或护照, 请携带家长的相关证件。
* If you don't have an ID card or passport, please bring your parents' ID or passport.

同时, 请配合酒店的健康码检查及体温测量。

Please cooperate with the hotel's health code check and temperature measurement.



会场信息

CONFERENCE VENUES INFORMATION

上海建滔诺富特酒店
Novotel Shanghai Hongqiao

上海长宁区协和路1102号
No.1102, Xiehe Road, Shanghai, China



会场到达

TRANSPORTATION

轨道交通/Subway

2号线淞虹路站，步行600米至酒店。

Line 2 Songhong station, walking distance within 600m.



个人物品清单

BELONGNINGS LIST

请务必携带以下物品前往会场。

Please be sure to bring the following items.

- 正装/Business Suit
- 皮鞋/Shoes
- 皮带/Belt
- 领带（男生）/Ties (for men)
- 身份证/ID Card
- 已打印好的立场文件/Position Paper in Hard-copies
- 已打印好且签名的免责条款/Signed Liability Form in Hard-Copies
- 其他个人物品/Other Personal Items



会间天气

THE WEATHER

会议期间上海多为多云天气，温度将维持在 13°C-29°C，早晚温差较大，请代表们注意保暖，备好衣物。

The weather during the conference will be mainly cloudy. The temperature will be maintained at 9°C-20°C. Please keep warm.



以上信息仅供参考。

Information above is for reference only.



免责声明

根据中华人民共和国的有关法律，在签署这一免责声明后，每一位指导老师及学生同意遵守 WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021 会议指南上的要求，以及大会、学校以及会场的有关规则。出于为代表团安排住宿及对其人身及财产安全的负责，每一位代表必须签署这一表格，并在大会开始前将其交给大会秘书处。请注意，下述签署仅限于免除有限的民事和刑事责任，不包括免除相关的权利或义务。

本人 _____，身份证号码 _____，特做出如下声明：本人会独自承担个人损失，并保证 WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021 其主席、领导、雇员、工作人员及志愿者免受任何责任、索赔及连带责任，免受任何机构所提出的任何形式的指控、追责、赔偿，包括但不限于我在旅行中前往、参与、或从 WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021 返回，过程中可能产生的律师费用及开支，但不包括人身伤害、死亡或完全由上述各方的疏忽行为所造成的损害赔偿赔偿责任。

我声明，我将为我所下榻的酒店的财产负责，包括为自己在酒店住宿期间的一切行为负责，由此产生的一切相关方费用由个人承担。

我声明，我已经阅读、理解，并愿意遵守 WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021 的会议守则，我将遵守中华人民共和国的相关法律，以及在会议所在地和会议期间所适用的一切法律法规。

我声明，我将遵守 WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021 在会前或会期中颁布的所有规则，包括发布在会议手册上的以及在指导老师和学生面前宣读过的。若违反这些规则，我本人将承担其所有后果。

我同意 WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021 对我进行拍照、摄像以及采访，WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021 以及蔚蓝国际有权以任何方式使用这些照片、录像、采访。

我理解，退款及其他形式的补偿仅在某些情况下才会被批准。如果会议在正式开始前或正式开始后，由于一些超出会议工作人员直接控制之外的事件影响，而被迫中止，将不会有任何的退款费用。

我声明，我个人将为自己的个人物品及人身安全负责。

我理解，这份协议在法律允许的最大范围内是有效法律效力的，并且认识到此协议下的条款是可分开的，即其中任何一款的无效性或不可执行性不应影响其它条款的有效性或可执行性。

我已经完整阅读了本免责声明。我完全理解了这份免责声明的意思，并且承认本人有机会，在本人有意愿的情况下，自主选择一位律师一起审议本份声明。我同意在法律上受本免责声明的约束。

签署人姓名（正楷）：

签署人签名：

签署日期： 年 月 日



Liability Release Form

According to relevant laws and regulations of the P. R China, by signing this liability release form, I agree to abide by the rules and regulations in the WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021, Conference hall, Hotel.

Out of responsibility for the delegation accommodation arrangements as well as the personal and property safety, each delegate must sign this form, and return to the Secretariat before the start of the Conference. Please note that limited civil and criminal liability of the undersigned will not absolve related rights or obligations.

I, named _____ with an identification number _____, hereby indemnify and hold harmless WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021, their directors, officers, employees, staff, volunteers, and any agents from and against any and all claims, liabilities, losses, costs, or obligations including, but not limited to, attorneys' fees and expenses, which may arise out of my traveling to, participating in, or returning from WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021, but excluding liability for injury, death, or damage caused solely by the negligent acts of the above parties.

I understand that I, will be held equally accountable for my behaviors and manners in the hotel room and any damage that occurs to the the hotel room, to which I am assigned as my residence during the conference and I am responsible for any charges for the necessary repairs and replacements.

I declare that I have read, fully-understood, and will adhere to the Conference Rules of WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021, and will adhere to the applicable laws of the People's Republic of China, and any other pertinent laws or regulations in force at the conference location.

I declare that I will adhere to any additional rules promulgated by WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021, including those published in the conference handbook, and those announced to faculty advisors and delegates. If I violate these rules, I will bear all the consequence.

I give my consent to be photographed, videotaped, and/or interviewed by WEMUN All-Star Invitational Conference China 2021 and WELAND International and for said photographs, videos, and interviews to be used by All-Star Invitational MUN Conference Shanghai and WELAND International in any manner of their choosing.

I understand that refunds or other consideration will only be granted under certain circumstances. If the conference is forced to suspend prior to or after the start due to an event outside of the direct control of the conference staff, there will be no refunds of fees.

I agree I am personally responsible for my valuables, and personal safety during my participation in the conference venue, hotel, I agree neither the conference organizer nor its partners are holding accountable or responsible for my personal loss.

I understand that this agreement is enforceable to the fullest extent of the law, and that any provisions herein found invalid, as a matter of law will be deemed severable from the balance of the agreement.

I have read this entire Release. I fully understand the entire Release and acknowledge that I have had the opportunity to review this Release with an attorney of my choosing if I so desire, and I agree to be legally bound by the Release.

NAME in print:

Signature:

Date:

